
ПРОТОКОЛ № 7
засідання кафедри ІСЕ від 23 грудня 2020 року 

Порядок денний:
1. Результати захисту магістерських робіт
2.Обговорення ОПП магістрів «Електротехнічні системи електроспоживання»
3. Проходження поточної сесії
4. Різне

Дьяков В.О. Ляшук В.М.

ПРИСУТНІ:
В.о зав. каф. Босий Д.О.
Доценти: Міщенко Т.М
Ст. викладач Данилов О.А.
Асистент: Земський Д.Р.

Зав.лабораторіями : Кургузов М.М, Мірошниченко В.Б. 
Ст.лаборант : Коваленко С.П.
Разом: 10 чол.

Антонов А.В

ГОЛОВА: В.о зав.кафедри, д.т.н., доцент Босий Д.О. 
СЕКРЕТАР: ст.лаборант кафедри Коваленко С.П.

Босий Д.О. Доповів про результати захисту магістерських робіт.
В основному, захист пройшов на належному рівні. Проте є деякі 
недоліки. Доцент Антонов А.В давав студентам дуже складний 
матеріал. 2 магістра були не допущені до захисту. їх дипломні 
роботи не відповідали вимогам та були не допрацьовані.
Також є загальні зауваження до вимог нормоконтролю, 
невідповідність методичних вказівок.

Данилов О.А. Доповів, що всі роботи пройщли перевірку на плагіат. Це 
практикується в перший раз, тому була затримка та деякі 
нестиковки. Однак до захисту всі студенти здали свої роботи. 
Треба, щоб на наступний рік рівень унікальності робіт був 
вищий, ніж у цьому році.

Міщенко Т.М. Запропонувала провести додаткові заняття по роботі з 
комп'ютерами для нормоконтролю.

Антонов А.В. Запропонував робити нормоконтроль значно раніше.
Босий Д.О. Дав доручення Данилову О.А здати дипломи в електронному 

вигляді в базу даних бібліотеки ДІІТу.
Запропонував створити комісію у складі :Дьяков В.О., Антонов 
А.В., Данилов О.А., Мірошниченко В.Б для перегляду 
дипломних робіт недопущених до захисту студентів. Головою 
комісії призначити доцента Дьякова В.О.



Коваленко С.П написати розпорядження по кафедрі про роботу 
складу комісії.
Слухали:
Мірошниченко В.Б розказала про готовність програми ОПП 
магістрів «Електротехнічні системи електроспоживання». 
Виступили: Босий Д.О., Еяшук В.М., Дьяков В.О.
Постановили:
Прийняти в цілому та в робочому порядку внести зміни 
Голосували : за - 10 чол.

Проти -  немає 
Утримались -  немає.

Босий Д.О. Запропонував додати до керівників дипломного проектування 
старшого викладача кафедри Данилова .А.
Голосували : за - 10 чол.

Проти -  немає 
Утримались -  немає.

Дьяков В.О. 3 поточною сесією є проблеми. Студенти не виходять на зв’язок, 
мало хто присилає завдання.

Данилов О.А. 
Міщенко Т.М. 
Антонов А.В.

Такі ж самі проблеми. Групи 235,238,245- треба писати рапорти 
на студентів, які не здають сесію.

Босий Д.О. Ознайомив 3 наказом № 391 про план заходів запобіганню та 
протидії булінгу. Всім викладачам у разі виникнення випадків 
неправомірної поведінки регулювати конфліктні ситуації. Всім 
кураторам ознайомити студентів з цим наказом.

Босий Д.О. Антонову А.В здати звіт з науки до 15 січня 2021 р.

Голова, Д .Т .Н ., доцент

Секретар,
ст.лаборант каф.

Д.О. Босий

С.П.Коваленко


